
 

 

 Verslag extra-ordinaire RvB KBVBV – Rapport du CA extra-ordinaire FRBVB 
02/05/2017 Schaa(e)rbeek 

  
Présents/Aanwezig 
W. Bruninx, J.P. De Buysscher, Ph. Achten, W. Corbeel, C. Demuynck, L. Declercq, D. 
Vandaele, M. Henno, J. Van Brusselen, S. De Keijser,  
 
Verontschuldigd / Excusés:  
 
  

1. Verwelkoming nieuwe leden 
 

W. Bruninx verwelkomt Philippe Achten en 
Daniel Vandaele, de nieuwverkozen voorzitter 
en penningmeester van het AIF, als nieuwe 
leden van de RvB  

 

1. Accueil nouveaux membres 
 

W. Buninx accueille Philippe Achten et 
Daniel Vandaele, respectivement le 
président et le trésorier de l’AIF, 
nouvellement élus, comme membres du CA. 

 

2. Competitie (J. Van Brusselen)  
 

2.1. voorstel competitiereglement.  
De raad beslist: 
- de zinsnede die meermaals terugkomt ‘na 

eventueel advies Liga A vrouwen’ blijft 
 

- de datum 15/05 (inschrijvingsformulier) 
blijft behouden 

- punt 2.3.2.3 & 4 (herformulering op basis 
van tekst VV)  

- punt 9.6 (supercup) boete voor niet 
deelname wordt gevoelig verhoogd tot 
5.000 € 

- punt 9.8. (beschermde organisaties): 
toevoeging van ‘organisaties van de 
vleugels’, en ‘ wedstrijden van de nationale 
ploegen’ 

- algemeen: de homologatieregels voor de 
sportzalen blijven strikt toegepast 

 
 

2.2. voorstel reglement Belgische Beker.  
De Raad beslist:  

- punt 6.7 boete wordt verhoogd tot 1.000 € 
- punt 12 & 13 boetes & vergoedingen bij 

forfait worden verhoogd 
- de trekking van de beker mag uitgroeien 

uit tot een heus event 
 

2.3. voorstel reglement EuroMillions Liga. De 
RvB beslist: 

- het reglement zoals geformuleerd na de 
RvB van 13/04 is OK.  

 
  

2. Compétition (J. Van Brusselen) 
 
2.1. Proposition règlement de compétition.  

Le CA décide: 
-    la phrase qui revient plusieurs fois ‘après 

conseil éventuel de la LIGUE A Dames’ 
reste 

-    la date 15/05 (formulaire d’inscription)  
reste 

-    point 2.3.2.3 & 4 (reformulation sur base 
de texte VV) 

-    point 9.6. (super coupe) l’amende pour 
forfait est augmentée sensiblement à 
5.000 € 

-    point 9.8. (organisations protégées) : 
ajout de ‘organisation des ailes’ et 
‘matches des équipes nationales’ 

 
-    en général : les règlementations 

concernant les homologations restent 
d’application stricte 

 
2.2. proposition règlement Coupe de Belgique.  

Le CA décide : 
-    point 6.7. l’amende est portée à 1.000 € 
-    points  12 & 13 les amendes et les 

indemnités sont augmentées 
-    le tirage de la Coupe peut évoluer vers un 

véritable évènement 
 

2.4. Proposition règlement EuroMillions Ligue. 
Le CA décide: 
- Le règlement comme formulé au CA de 

13/04 est OK 



 

 

3. Reglement van Inwendige Orde.  
De Raad beslist:  

 
- Punt 2.4.K II (overgang) wordt geschrapt 

 
- Punt 2.5. (opgeroepen spelers) wordt 

geherformuleerd zoals in het 
competitiereglement 

- Punt 2.5.5. (spelersvergoeding) wordt 
geschrapt 

- Punt 2.6.2. zinsnede ‘in ere afdeling of liga’ 
wordt geschrapt 

- Van Artikel 28 (verplichtingen Liga) wordt 
de eerste paragraaf geschrapt 

 
W. Corbeel stelt voor om het hoofdstuk II 
‘juridische commissies’ volledig te herzien. Ph. 
Achten vindt date en goed idee, doch niet de 
eerste prioriteit gezien de huidige zware 
werkdruk bij het AIF. 

3. Règlement d’Ordre Intérieur.  
Le CA décide :  

 
- Point 2.4.K II (changement de club) est 

rayé 
- Point 2.5. (joueurs sélectionnés) sera 

reformulé comme dans le règlement de 
compétition 

- Point 2.5.5. (indemnisation des joueurs) 
sera rayé 

- Point 2.6.2. phrase ‘à la division 
d’honneur’ est rayée 

- De l’article 28 (obligations de la Ligue) le 
premier paragraphe est rayé 

 
W. Corbeel propose de revoir complètement 
le chapitre II ‘les Commissions judiciaires’ . 
Ph. Achten trouve que c’est une bonne idée, 
mais ajoute que pour l’AIF ce n’est pas la 
première priorité vue la charge de travail 
actuelle.  

 

4. Statuten  & Protocols 
 

W. Corbeel stelt voor de statuten ten gronde 
te herschrijven en deze taak toe te vertrouwen 
aan een extern organisme.  Het AIF en VV 
zullen zich hierover buigen na de Algemene 
Vergadering. Bedoeling is om de statuten zo 
eenvoudig mogelijk te houden en de RIO zo 
compleet mogelijk.  

 

4. Statuts et Protocoles 
 
W. Corbeel propose de profondément revoir 
les statuts et de confier cette tâche à un 
organisme externe. L’AIF et la VV s’y 
pencheront après l’AG. L’idée est de garder 
les statuts aussi simples que possibles et le 
ROI aussi complet que possible. 

. 

5. Supercup & Finale Beker 
 
5.1.  De Liga heeft een principeakkoord met 

Waremme voor de organisatie van de komende 
Supercup(s).  De Liga is echter niet langer 
bevoegd, volgens de overeenkomst gesloten 
met VV.  Van zodra VV de overeenkomst aan 
Ph. Achten overmaakt, zal deze stappen 
ondernemen om VC Waremme te beschermen. 
 
 

5.2. AIF polst of het eventueel een finale van de 
beker kan organiseren. VV stelt dat het 
sportpaleis te Antwerpen al wel vastligt voor de 
finale van 2018. 

 

5.  Super Coupe & Finale de la Coupe 
 
5.1. La Ligue a conclu un accord de principe avec 

Waremme pour l’organisation de la  (les) 
Super Coupes suivante(s). Néanmoins la 
Ligue n’est plus compétente en la matière, en 
vertu de l’accord signé avec VV. Dès que VV 
transmet cet accord à Ph. Achten, ce dernier 
entreprendra des actions afin de protéger le 
VC Waremme. 

 
5.2. L’AIF sonde l’opinion de la VV par rapport à 

l’’organisation éventuelle la finale de la 
Coupe. VV répond que le Sportpaleis est déjà 
réservé pour 2018. 

6. AOB 
 

- W. Bruninx legt de selectieprocedure van 
het BOIC uit, teneinde de VV- en AIF-
stemmen zo efficiënt mogelijk in te zetten 

7. AOB 
 
- W. Bruninx explique la procédure de sélection 

de la COIB afin d’utiliser les voix de la VV et 



 

 

en Dominique Baeyens verkozen te 
krijgen. 

- Een factuur van 3.000 € van Hongarije is 
twee keer betaald (1x VV, 1 x KBVBV). M. 
Henno zal als eerste proberen om het geld 
te recupereren.  

- Vijf ploegen hebben schulden uitstaan: 
o Dauphines 
o Oudegem 
o Maaseik 
o Antwerpen 
o Aalst 

Voor Maaseik en Aalst worden de 
schulden gecompenseerd door verwachte 
inkomsten. De Raad gaat akkoord met het 
verlenen van compensatie. M. Henno 
stuurt rappels naar de andere ploegen. 

- AIF zal tegen de AV van 15 juni beslissen 
wie zal voorgedragen worden als 
Secretaris-Generaal en eventueel als 
kandidaat Schatbewaarder van het 
KBVBV. JP De Buysscher vraagt zich af of 
het KBVBV überhaupt een Secretaris-
Generaal nodig heeft. 

- Nu het geschil met de Liga beslecht werd 
in het voordeel van het verbond, moet de 
bladzijde omgeslagen worden. De 
overlegvergadering eerder in de dag 
nodigde de Liga uit om voor eind mei 
‘punten ter bespreking’ voor te leggen. 

- Gezien het feit dat: 
o Lessines niet wil stijgen als 2de van 

AIF N2 
o Olne en Barbar Girls B hebben 

kennis gegeven hun plaats in Liga 
B vrouwen niet wederom op te 
nemen en de voorkeur geven te 
spelen in AIF N2  

a) Zal het seizoen 2017 – 2018 in Liga 
B Vrouwen afgewerkt worden met 
12 ploegen zijnde 11 ploegen + 
Topsportschool Vilvoorde. 

b) Er worden dus geen barrages 
gespeeld tussen de 3de AIF N2 en 
de twee 2de van 1ste divisie Volley 
Vlaanderen. 

 

de l’AIF aussi efficacement que possible afin 
d’assurer l’élection de Dominique Baeyens 

- Une facture de 3.000 € de la Hongrie a été 
payée deux fois (1xVV, 1x FRBVB). M. 
Henno tentera en prremier de récupérer le 
montant. 

- Cinq équipes ont des dettes : 
o Dauphines 
o Oudegem 
o Maaseik 
o Anvers 
o Alost 

- Pour Maaseik et Alost ces dettes sont 
compensées par des entrées attendues. Le 
CA décide d’ accorder la compensation. M. 
Henno enverra des rappels aux autres 
équipes. 

- AIF décidera d’ici l’AG du 15 juin sur la 
personne qui sera présentée comme candidat 
Secrétaire-Général et éventuellement 
Trésorier de la FRBVB. JP De Buysscher se 
demande s’il faut überhaupt un Secrétaire-
Général pour la FRBVB. 

- Maintenant que le conflit avec la Ligue a été 
réglé en faveur de la Fédération, la page doit 
être tournée. La réunion de concertation qui 
avait  lieu juste avant le CA  a invité la Ligue 
de présenter avant la fin de mai des ‘points à 
discuter’. 
 

- Puisque: 
o Lessines comme 2ième de l’AIF N2 ne 

veut pas monter 
o Olne et Barbar Girls B ont fait connaître 

qu’ils ne reprennent pas leurs places en 
Ligue B Dames et préfèrent de jouer en 
AIF N2 
 

a) La saison 2017 - 2018 en Ligue B sera 
joué avec 12 équipes ayant 11 équipes + 
Topsportschool Vilvoorde. 
 

b) Donc il n’y a pas des barrages entre le 3e 
AIF N2 et les deux 2e de 1ièredivision 
Volley Vlaanderen. 

Volgende vergadering: 
 
      Volgende RvB KBVBV dinsdag 06/06/2017 

om 19.00 uur in Schaarbeek 
 
      Gelieve punten ter bespreking aan secretariaat 

KBVBV te melden. 

Prochaine réunion :   
 

 Le prochain CA FRBVB aura lieu le 
mardi 06/06/2017 à 19.00h à Schaerbeek. 
 
Prière de communiquer au secrétariat les 
points à ajouter à l’ordre du jour. 



 

 

 

 
Verslag/rapport  : W. Bruninx,  & S. De Keijser 
Vertaling/traduction: S. De Keijser  
 


